
 

Acta de reunió del grup “ Foment de la convivència” 

Núm. De sessió: 7/2019 
Data: 10 de juny   de 2019 
Hora d’inici:  20.00h 
Hora d’acabament:  21:00h 
Lloc:  espai extern 
Membres 
 
Assistents:  

• J.B. – Ciutadania 
• D.V. – Ciutadania 
• J.D. – Ciutadania 
• E.J. – Ciutadania 
• M.P. – Secretaria del Consell Social 
• A – Alumnat Serveis Comunitàries, INS Terres de Ponent 
• JS.C. – Voluntari Creu Roja el Pla d’Urgell 
• J.LL. – Referent de “Gent Gran del Pla d’Urgell” 
• NG- Membre de l’equip de prevenció i mediació comunitària 

Excusen la seva presència: 
• A.R. - Referents associació AECC de Mollerussa 
• Musthafa – President de l’Associació de Senegalesos de Mollerussa i Comarca 
• E.R. – Referent ACUDAM 
• JA.L. – President  de l’Associació Salut Mental del Pla d’Urgell 
• P.F. – Referent Ecobenestar 
• N.F. – Ciutadania 
• X.M. – Tècnica ciutadania i diversitat 
• M.S. – Ciutadania 
• N- alumna Servei Comunitari INS Terres de Ponent 

Ordre del dia 

1. Aprovació acta anterior 
2. Avaluació  “Viu la Diversitat 2019” 
3. Precs i preguntes 

  
Desenvolupament de la sessió i acords 

 
1. S’aprova l’acta anterior amb la lectura d’aquesta. La Secretària excusa la presència 

de la companya de l’àrea la X.M i informa que gestionarà  la reunió ella mateixa. 
2. Es fa una avaluació general de com va anar l’actuació “Viu la diversitat” i s’extreuen 

les següents conclusions: 
• L’espai  va ser més adient que el de les darreres edicions ( dinamitzar les 

places és un dels objectius ja proposats per part del grup) dona molta 
més visibilitat i és un punt de cohesió ciutadana. 

• L’elecció del dia i l’hora també ha estat positiu tot i que al ser final de 
curs,molts joves podien tenir exàmens i això dificultava la seva 
participació. 



• El format més concentrat en poques actuacions també es positiu, tot i 
que l’actuació del titellaire no va superar les expectatives fixades 
inicialment.  

• Ha d’haver-hi una millora en relació al so de tots els espectacles. 
• El conta contes molt positiu, va engrescar i fer l’escenificació acompanyat 

de grup musical . tot un encert. Es va transmetre de forma molt correcta 
l’objectiu de la VAI 

• El taller de les VAI ulleres molt positiu i també l’espai de pintura (es van 
realitzar les 150 vaiulleres programades). 

• El tema de la difusió es considera correcte tot i que es va trobar a faltar 
més públic infantil en l’espectacle. Hi ha possibles factors com : molta 
calor, excursions de final de curs. S’hauria de parlar una altra vegada 
amb les AMPES per saber la seva visió sobre el tema per a cercar mes 
aliances i que arribes a tothom l’actuació.  

• El tema del protocol en la presentació i l’acompanyament de les persones 
que presentaven, no ha estat correcte, és un tema a treballar , ja que es 
va facilitar un petit guió, però no es var acabar de tancar amb les 
persones que el presentaven, i es van sentir poc assessorades i 
acompanyades. 

• El material facilitat per l’organització va ser molt correcte. 
• Es va poder explicar que és el CSM al públic assistent de forma més 

personalitzada i això es pensa que pot ser un millor impacte a l’hora de 
donar a conèixer la tasca que realitzem. 

 
Per acabar la reunió,  el grup va reiterar la seva voluntat de donar un caire diferent a 
les actuacions del proper curs i retornar a l’inici dels objectius de fomentar la 
convivència però potser des d’altres vessants. 
 
La secretària informa al grup que el dia 5 de desembre (dia internacional del 
voluntariat) l’altre grup del CSM possiblement demanà  suport per fer una actuació 
conjunta a la ciutat. Més endavant s’anirà informant de la proposta una vegada estigui 
més tancada. 
 
Es marca reunió per al proper mes de setembre 
 
Finalitza la reunió a les 21.00h    

   


